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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Использование национально-культурного компонента как способ повышения эффективности обучения русской лексике китайских студентов на занятиях РКИ». Предметом исследования является лексика национально-культурной специфики на занятиях РКИ, повышающий эффективность усвоения лексического материала китайскими студентами. Задачи, которые решались в ходе исследования:  1)	Рассмотреть современные подходы к изучению национально-культурного компонента. 2)	Описать национально-культурную специфику русской лексики. 3)	Обосновать репрезентацию национальной языковой картины мира через лингвокультурный национально-культурный компонент. 4)	Изучить национально-культурный компонент в лексике русских паремий с выявлением универсальных и специфических характеристик.  Данная работа посвящена исследованию заключается в уточнении ряда положений, касающихся национально-культурного компонента «работа и труд» в русской и китайской национальных картинах мира. Подсчитано количество собранных примеров паремий, чтобы прояснить ценностную тенденцию, которую придают им жители двух стран. Также работа помогает китайским студентам лучше понимать лексику русского языка и повышать эффективность обучения.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is: "The use of the national-cultural component as a way to increase the effectiveness of teaching Russian vocabulary to Chinese students at the lessons of Russian as a foreign language." The subject of the research is the vocabulary of national-cultural specifics at the lessons of Russian as a foreign language, which increases the efficiency of mastering the lexical material by Chinese students. Tasks that were solved during the research: 1) Consider modern approaches to the study of the national-cultural component. 2) Describe the national and cultural specifics of Russian vocabulary. 3) Substantiate the representation of the national linguistic picture of the world through the linguocultural national-cultural component. 4) To study the national-cultural component in the vocabulary of Russian paremias with the identification of universal and specific characteristics. This work is devoted to the study is to clarify a number of provisions concerning the national-cultural component "work and labor" in the Russian and Chinese national pictures of the world. The number of collected examples of paremias was counted in order to clarify the value trend that the inhabitants of the two countries attach to them. The work also helps Chinese students to better understand the vocabulary of the Russian language and to increase the effectiveness of learning.
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